



RESOURCE LIBRARY - STEWARDING  
Cleaning Scrap Trays of Dishwashing Machine 清洁隔渣盘

CODE: 03.16.058

EDITI  
ON: 1

PAGE 1 OF 1

**Standard:**

Scrap trays and dish wash machine must be cleaned whenever the dish wash machine is emptied.

**Procedures:**

1. Turn off machine and open the door.
2. Very care about steam when you open the door.
  - Do not open door while turn off machine.
  - Do not stand in front of door straightly.
  - Open the door a little bit first, leave 10 seconds in this condition then open it completely.
3. Scrape off all excess food soil, paper, etc.
4. Do not bang trays on rubbish bins as this may damage the edges of trays.
5. Rinse and scrub off excessive build up of grease and dirt.
6. Replace trays in correct position in the machine.
7. Remove plastic curtains from machine and scrub off grease and dirt.
8. Rinse thoroughly and replace in machine.
9. Wipe exterior of machine with a damp cloth and solution of hot water and cleaning chemical.
10. Rinse with clean damp cloth.
11. Wipe dry.

-End-

**标准:**

隔渣盘和洗碗机必须定时清洁, 无论此时机器是否在使用。

**程序:**

1. 关闭洗碗机并打开机器门。
2. 开门时要非常小心蒸汽。
  - 不要在关闭机器的同时就开机器门。
  - 不要站在洗碗机的正前方。
  - 先将机器门打开一小点, 停留10秒钟后再全部打开。
3. 刮去所有污物与碎纸等。
4. 不要把隔渣盘猛击垃圾桶, 这样会损坏盘边。
5. 冲洗并擦掉油腻。
6. 把隔渣盘放回机内正确的位置上。
7. 将机内的塑料防溅帘取出, 擦去油迹和污物。
8. 彻底冲洗后放回机内。
9. 用湿布配合热水与清洁剂溶液擦拭机器外表。
10. 用干净湿布擦洗。
11. 擦干。

-完-